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Poštovani gosp.Bauer! 

Vukover,17.Iii 1972. 

Jučer je u Osijeku bila na okružnom sudu prva resprava u vezi 
ukradene Kraljevičeve s1ike. rlić je bio pozv n kao svjedok,e bio 
sem i ja prisutan. 

Advokat optuženoE je izjEvio da smatra vašu procjenu previsokom 
s tim vise što zna da ste xx Vi za tu sliku ernotivrio vozeni,jer je 
iz Veše donacije.Ujedno jo predložio de se pozove još neki stru-
čnjak iz Zagreba i 1)redložio je direktora crosmajerove Ealeri'e. 
Kasnije je Erlosič predložio drugaricu Oštrić iz Moderne Ealerije, 
koje je p_sala monoLrahju o Kraljeviču.Cud je zatim stao ne sta-
novište de komisiju čine Bauer ,Z1ama1ik i Oštrič,ta de 8e glavna 
rsparava odri 50.dlžujka.Vi čete svi donbiti sudske pozive db do-

te i date svoje mišljenja. 

Pišem Vam zato ca bi se mogli orijontirati i ne ovo pripre-
miti.—ilo bi jEko dobro ako bi se S6 druga dve č1ara mogli poveza-
ti da nekako usklEdite mišljonja,de ne bi bilo tri različite j4jeve 
Kako znEte prvo je bilo govora o svoti od 9.000 dinare,eli je za-
tim zatraženo Vaše mišljenje i Vi ste izjavili zb svotu 12-15.000 
dinbra,tako da sud sada operira sa svotom od 12.000 
Vas da mblo o ovome promislite i pokušate konzultirbti členove 
komisije. 

Jjedno prodlažem ==‘lijedede: 

K da Zlamelik i Ostrič ved poduzimaju zajedno s Vama taav 
veliki put,odnosno,ako se odazovu pozivu,možda bi bilo dobro 
ih malo dovedete u Vukover l u galeriju,d ini mi se da Zlemalik 
bio jako dugc i bilo bi nam drago d nas posjeti. ko nečelno 
dogovorit#2, molemo Eu i službeno pozvati. 

Kod nes u Vukovaru inEče neme nekih posebnih novosti. 
J očekivenju smo s kakvIm čemo sredstvima raspolegati. 
Čujem de se ovih ,ene sprew.te u Novi Sad? 

Srdačno Vs svi pozdrevljamo! 
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